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Vragen van de statenleden I. Flameling en E. Heerschop (PvdA) ingevolge artikel 44 
reglement van orde  
 

AANHANGSEL 
tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2022 nummer 262 
 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake 
Landspiegeldaling: 
 
(ingekomen: 13 januari 2022) 

 

Vragen aan gedeputeerde staten Antwoorden van gedeputeerde staten 

1. Zijn Gedeputeerde Staten bekend met het 
probleem van het landspiegeldaling door 
wegmalen van grond- en kleideeltjes? 

1. Gedeputeerde Staten kunnen zich 
voorstellen dat het polderwater geringe 
hoeveelheden grond- en kleideeltjes bevat, 
die bij het waterbeheer getransporteerd 
worden (in de richting van stuwen en 
gemalen). Lichte erosie van het land door 
oppervlakkige afstroming en uitspoeling is 
immers een natuurlijk proces. De 
hoeveelheid sediment en de locaties waar 
zich dit voordoet, zullen afhangen van 
plaatselijke omstandigheden en externe 
factoren. Denk hierbij aan hoogteverschillen, 
verschillende grondsoorten, en de 
hoeveelheden neerslag en de daarmee 
gepaard gaande piekafvoeren. Van grond- 
en kleideeltjes die zich in polderwater 
bevinden, zal echter veelal niet eenduidig 
kunnen worden vastgesteld van welke 
locaties deze precies afkomstig zijn. Veel 
sediment dat wordt geërodeerd, zal 
daarnaast al in sloten en watergangen 
bezinken, voordat het de Wester- of 
Oosterschelde instroomt. Dit proces is een 
van de redenen waarom sloten telkens 
gebaggerd moeten worden. Ook passeert het 
sediment vaak al de nodige stuwtjes, die ook 
slib afvangen en zo voorkomen dat het in zee 
terecht komt. Bij oppervlakkige afstroming 
van sediment door neerslag zullen ook 
grond- en kleideeltjes achterblijven op het 
maaiveld. 
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2. Zijn Gedeputeerde Staten bereid om in 
overleg met het Waterschap Scheldestromen 
te verkennen of dit probleem zich in Zeeland 
voordoet? 

2. Op basis van een globale analyse die 
gemaakt is aan de hand van beschikbare 
meetdata van het Waterschap, schatten 
Gedeputeerde Staten in dat de hoeveelheid 
grond- en kleideeltjes die op deze manier 
eroderen richting de zee, verwaarloosbaar is 
(ordegrootte één-honderdste millimeter per 
jaar). Daarom menen Gedeputeerde Staten 
dat overleg met het Waterschap op dit 
moment niet nodig is. 

Namens fractie: PvdA, 

I. Flameling en E. Heerschop 

MIDDELBURG, 8 februari 2022 

 

Gedeputeerde Staten, 

 

Drs. J.M.M. Polman 

A.W. Smit 




